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                                                               路易斯安那州卫生局环境健康服务中心 
 

                                      CERTIFICATE OF FREE SALE (Rev. 4/25) 

                                                                                 自由销售证书（4/25修订版） 

 
RE:  
 

To Whom It May Concern: （各位相关人员：） 

 
 This document is to certify that the above-referenced firm holds a current and valid Permit to 
Operate (#                        ) issued at the behest of the State Health Officer of the state of Louisiana as 
required by Title 51 of the Louisiana Administrative Code.  

本文件兹证明上述机构现拥有（#                ）当前有效操作许可，该许可是由路易斯

安娜州政府健康官员依据路易斯安那州管理条例 51 条颁发。 

 All products manufactured and packed by this company are fit for human consumption 
and have been produced in accordance with current Good Manufacturing Practices (cGMP), as 
delineated in Part VI of Title 51, L.A.C. Said products have been freely sold and consumed in 
the state of Louisiana and the United States of America as well as for export. 

 该公司制造或包装的所有产品均适合消费使用，其产品的生产符合现行良好生产规范
（cGMP）。基于路易斯安那管理条例 51 条第六部分规定，其产品已经在路易斯安那州以及
美国境内自由销售，使用并出口。  
 

Issue Date （颁发日期） 

 

Exporter （出口人） 

 
 

Importer （进口人） 

 
 

Product(s) （产品）       

      
 
 
 
Brian R. Warren, R.S., M.S.        
Chief, Sanitarian Services 

（卫生服务处处长）      

Shanta F. Hamilton, R.S.         
Program Administrator, Food and Drug Unit 

   (助理管理员） 

Jeff Landry 
GOVERNOR 

 

State of Louisiana 

Louisiana Department of Health 
Office of Public Health 

   Sworn to and subscribed before me this 
   

day of 
 

              Bruce D. Greenstein 
SECRETARY 
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